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Data Gdzie BYŁA ODPOWIEDŹ
18.12.2023 Sesja RADNY kRZYSZTOF Chodorowski  Burmisztrza Radny Krzysztof Chodorowski zapytał o ustalenie właściciela stodoły w 

Goszczowicach, o której wcześniej rozmawiano wie, że właściciel został ustalony, a 
czy w temacie rozbiórki lub nakazu zabezpieczenia zostało już coś podjęte.

Radny Andrzej Wesołowski odpowiedział, że właściciel nie żyje, a 
Burmistrz spotka się z osobą, która
tam zamieszkuje.

18.12.2023 Sesja Przewodniczący Rady Skarbnik Radny Krzysztof Mróz powiedział, że otrzymaliśmy dofinansowanie na 
wymianę oświetlenia na ledowe, przypomniał o złożonym wniosku na 
montaż oświetlenia na Osiedlu Kolejowym, na który otrzymał zapewnienie 
Burmistrza, że jak tylko dostaniemy te pieniądze to z tego to zostanie 
sfinansowane, zapytał czy planowany jest montaż tego oświetlenia na 
Osiedlu Kolejowym i ewentualnie z jakich środków będzie to realizowane

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiedział, że otrzymane dofinansowanie 
wskazuje jedynie
wymianę lampy za lampę, poszła informacja o staraniach o wymianę lamp 
przy przejściach dla
pieszych w Tułowicach, min. przy Ligocie przy myjce. W tym celu będzie 
wykonany audyt energetyczny. 

04.01.2024 Mailem Przewodniczący Rady Skarbnik Witam czy mogę poprosić Pani o uzupełnienie tabeli
Jeżeli nie mogę prosić przez maila taki informacji , proszę odpisać wtedy
i wyślę pismo oficjalny
W miary możliwości potrzebuję te koszty na następnej sesji 
Dziękuję !

Dzień dobry Panie Przewodniczący.
W roku 2022 Gmina ponosiła stałe koszty za materiały filmowe w 
wysokości 1490,00 brutto zł miesięcznie.
W 2023 roku koszt miesięczny wynosił 1980,00 brutto zł.
Pozdrawiam03.01.2024 Mailem Przewodniczący Rady Skarbnik Witam czy mam prawo prosić o koszt audytu ZGKIM

Dziękuję
35000 zł Brutto 

03.01.2024 Mailem Przewodniczący Rady Radcy Prawny Witam, Pani Aniu , mam wielką prośbę .
Proszę mi powiedzieć jaka jest procedura aby dostać ten raport , czy muszę pisać 
oficjalny pisma do Pana Burmistrza ? czy starczy mail jak poniżej ? 
Druga pytania , czy wolno się zapoznać i rozmawiać o wynikach audytu w trakcie 
komisji z Radnymi ?
Trzecia pytania : Czy wolno zaprosić autor dokumentu audytu na komisji Rady ? 
Czwarta pytania : Czy wolno zaprosić Dyrektor ZGKIM również ma komisji jeżeli 
będą pytanie ?

Frederic Coppin

Szanowny Panie Przewodniczący
W odpowiedzi na zapytanie wskazuję, że:
Dokument audytu nie jest informacją publiczną, stąd w mojej ocenie nie 
może zostać omówiony podczas sesji. 
Udostępnienie za zewnątrz żądanych dokumentów dotyczących 
funkcjonowania jednostki w określonych procesach (procedurach), 
umożliwiłoby osobom postronnym powszechny dostęp do informacji, które 
nie podlegają ujawnieniu, a tym samym stanowiłoby zagrożenie dla organu 
poprzez ujawnienie środków bezpieczeństwa, które nie podlegają 
powszechnemu dostępowi.
Zgodnie z art. 24 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym w wykonywaniu 
mandatu radnego radny ma prawo, jeżeli nie narusza to dóbr osobistych 
innych osób, do uzyskiwania informacji i materiałów, wstępu do 
pomieszczeń, w których znajdują się te informacje i materiały, oraz wglądu 
w działalność urzędu gminy, a także spółek z udziałem gminy, spółek 
handlowych z udziałem gminnych osób prawnych, gminnych osób 
prawnych, oraz zakładów, przedsiębiorstw i innych gminnych jednostek 
organizacyjnych, z zachowaniem przepisów o tajemnicy prawnie chronionej.

03.01.2024 Mailem Przewodniczący Rady Burmisztrza Witam,Bardzo proszę udostępnić raport audytu ZGKIM do mnie i do Rady . ta kwestia 
możliwość udostępnienia była poruszana przez Radny Michał Łuty (szkoła)
a odpowiedz była (Pani Anna Fus) że Radni mogą dostać wyników audytu.
Więc bardzo proszę udostępnić ten raport do Pani Iwony i wysłać kopia do mnie
Wyniki Audytu będą omawiane na komisji w Styczniu i chciałbym aby Pan zaprosił
Firma która wykonała ten audyt w razie pytań. 

Szanowny Panie Przewodniczący
W odpowiedzi na zapytanie wskazuję, że:
Dokument audytu nie jest informacją publiczną, stąd w mojej ocenie nie 
może zostać omówiony podczas sesji. 
Udostępnienie za zewnątrz żądanych dokumentów dotyczących 
funkcjonowania jednostki w określonych procesach (procedurach), 03.01.2024 Mailem Przewodniczący Rady Burmisztrza Witam, bardzo proszę o niezwłoczną odpowiedź na każde moje pismo i pytanie 

wysyłane do Pana przeze mnie od 2 miesięcy. 
Pozdrawiam
Frederic Coppin- Przewodniczący Rada Miejskiej
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